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Jegyzőkönyv 

 

 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 

Kari Tanácsának 2018. február 9-én 14:00-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott rendes üléséről 

 

 

Dr. Varga István köszönti a Kari Tanács megjelent tagjait és megnyitja az ülést. Kéri a 

megjelenteket, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy elfogadják-e a kiküldött napirendi 

pontokat. A Kari Tanács egyhangúlag megszavazta a napirendi pontok elfogadását. 

 

1. Javaslat Sztoczek József emlékérem adományozására dr. Koch Mária részére 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István megkéri Koch Máriát, hogy hagyja el a tanácstermet az előterjesztés és a 

szavazás idejére. Tájékoztatja a Kari Tanács tagjait, hogy Sztoczek József emlékérmet egy 

tartalmas életpálya után adományoz az egyetem. Koch Mária alkalmas erre az 

emlékéremre és a kancellár úr is, mint munkáltató támogatja az előterjesztést. 

 

Dr. Varga István megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzáfűznivalója. Ennek 

hiányában titkos szavazásra bocsátja a javaslatot. 

 

A szavazás eredménye a következő:  

 

27 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja dr. Koch Mária felterjesztését Sztoczek 

József Emlékérem adományozására. 

 

2. Javaslat József Nádor emlékérem adományozására dr. Takács János részére 

Előterjesztő: Dr. Markovits Tamás egyetemi docens 

 

Dr. Varga István felkéri Dr. Markovits Tamást, hogy terjessze elő javaslatát. Markovits 

Tamás elmondja, hogy négy évvel ezelőtt már egyszer felterjesztették Takács tanár urat 

József Nádor emlékéremre, de akkor nem jártak sikerrel, de most megint megpróbálnák. 



2 

Ezzel az emlékéremmel szeretnék megköszönni eddigi munkáját. Idén lesz 70 éves és 

nyáron már hivatalosan is nyugdíjba megy. Kéri a tisztelt tanácstagokat, hogy támogassák 

az előterjesztést. 

Dékán úr hozzáteszi még, hogy Takács tanár úr Gépipari Tudományos Egyesület elnöke, a 

Mérnök Akadémia társfőtitkára és több éven keresztül tanszékvezető is volt.  

 

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Dr. Varga István szavazásra bocsátja a 

javaslatot és annak elfogadását javasolja. Kéri a Tanácsot, hogy titkos szavazással 

szavazzon.  

 

A szavazás eredménye a következő:  

 

28 igen 100 % 

0 nem 0 % 

0 tartózkodás 0 % 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja dr. Takács János felterjesztését József Nádor 

Emlékérem adományozására. 

 

3. Egyebek 

 

Dr. Varga István tájékoztatja a Kari Tanácsot, hogy a St. épületbe felszerelték a TV-t és 

várják a hallgatóktól azokat a közérdekű, kari, tájékoztató információkat, amivel megoldott 

a TV folyamatos üzemeltetése. 

 

További kérdés, hozzászólás nem érkezik, ezért Dr. Varga István megköszöni a Kari Tanács 

munkáját és az ülést bezárja. 

 

 

 

Budapest, 2018. február 9. 

Bónáné Mózer Krisztina sk. 

hivatalvezető 


